
                                                         Interpellation 2023-01-26 
 
 
 
 
 
 

 
 

Vad händer med det suicidförebyggande arbetet i regionen? 
 

Suicid är ett folkhälsoproblem och ytterst en existentiell fråga. Självmordstalen i 
Västerbotten har traditionellt varit de lägsta i landet men så är det inte längre.  
Under 2022 antog nästan alla kommuner i länet planer kring suicidprevention och en 
suicidpreventiv plan för regionen skickades under hösten ut på remiss.  
 
 
Mina frågor till Hälso och sjukvårdsnämndens ordförande Anna - Lena Danielsson är med 
hänvisning till ovanstående:  
 

- Vad har hänt med regionens plan? 
- Hur ser det fortsatta suicidpreventiva arbetet ut inom regionen? 

 
Lars Jacobsson (L) 
 


